
Interpelácia č. 98/2017   
 
 
7. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 26.6.2017  
 
 
 
Ing. Bulla: 
Jednoduché pozemkové úpravy. Nebudem okolo toho viac hovoriť, len sa spýtam v akom 
stave sú jednoduché pozemkové úpravy. Urobilo sa niečo v tejto veci? 
 
Ing. Timečko: 
jednoduché pozemkové úpravy, budeme na tom pracovať. Zatiaľ sme si preštudovali 
materiály a prakticky bude na tom pracovať kolega, ktorý má s týmito jednoduchými 
pozemkovými úpravami aj nejaké skúsenosti.. 
 
Ing. Bulla: 
Kto má skúsenosti s nimi? V celom okrese neboli urobené ani jedny pozemkové úpravy. Kto 
je ten kolega? 
 
Ing. Timečko: 
Kolega Michalko a pracoval na jednoduchých pozemkových úpravách v Čeľovciach. 
 
Ing. Bulla: 
To neboli jednoduché pozemkové úpravy, ale aj tak ďakujem.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
 
          
 
 
 
 
 
 
 
 


